
PROTOK6L NrVI/2015
obrad VI sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odbytej w dniu 26 marca 2015 roku

Ustawowy stan Rady 20, obecnych na sesji 20 radnych (100%).

W obradach uczestniczylizaproszeni goScie wedlug zalqczonych list obecnoSci.

Porzadek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad VI sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad VI sesji Rady Miejskiej
4.Przyjgcie protokolu z V sesji Rady Miejskiej
5. Informacja PrzewodniczEcego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie migdzy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy zrealizacji zadah w poprzednim okresie

zwlaszcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zapytania radnych
8. Zapylaria i wnioski przewodniczqcych dzielnic i soltys6w
9. Sprawozdarie zrealizacji zadah okreSlonych w ustawie o wspieraniu rodziny

i systemie pieczy zastEpczej za20l4 rok
10. Sprawozdarie z dzialalnoSci Zespolu Interdyscyplinamego do Spraw Przeciw-

dzialania Przemocy w Rodzinie w Ostrzeszowie za20l4 rok
11. PodjEcie uchwal w sprawie:

a) zmian w budZecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w na20l5 rok (nr 2612015)
b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Ostrzesz6w

na lata 2015 -2020 Qr25/2015)
c) zmian w uchwale Nr )OCXI/23112009 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia

22 pu2dziernika 2009 roku w sprawie zarzqdzenia poboru podatk6w od os6b
frzycznych. od nieruchomo6ci, rolnego, leSnego, w drodze inkasa, okreSlenia
inkasent6w, wysoko Sci wynagrod zenia za inkaso @r 27 I 20 | 5)

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejon ulicy
Bukowej w Ostrzeszowie (nr 2212015)

e) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy
S ienkiewic za w O strzeszowie (nr 23 I 20 | 5)

f) sposobu i zakresu Swiadczenia uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych
od wlaScicieli nieruchomoSci i zagospodarowania tych odpad6w (nr 2412015)

g) utworzenia odrgbnych obwod6w glosowania naobszarze Miasta i Gminy Ostrzesz6w
w wyborach PrezydentaRzeczypospolitej Polskiej zarzqdzonych na dziefi 10 maja
2015 roku (nr 2012015)

h) nadania rondu nazwy,,Rondo im. Kardynala Stefana Wyszyriskiego" (nr 2ll20l5)
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania
13. Sprawy r6ime i informacje
14. Zakofrczenie

Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej otworzyl
obrady VI sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, ze sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.
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Zakoirczone zosta$ wybory sohys6w na kadencjg}0l5 + 2019.
Przewodni czqcy Rady Miej skiej przedstawil zebranym poszczeg6lnych
soltys6w oraz kt6re solectwa reprezentuj4.

Do p-ktu 2-so Przedstawienie pozadku obrad VI sesii Rady Mieiskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
porzqdek obrad, kt6ry radni otrzymali zzaproszeriem na dzisiejsze obrady.

Do p-ktu 3-eo Wyb6r sekretarza obrad VI sesii Radv Mieiskiei
Przewodni czqcy Rady Miejskiej zglosil kandydaturg radnego Aleksandra
J6zefiaka na sekretarzaobrad dzisiejszej sesji. Radny Aleksander J6zefiak
vtyr azil zgo dE na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,,zd') wybrala radnego Aleksandra
J6zefraka sekretarzem obrad VI sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-eo Przyiecie protokolu V sesii Rady Mieiskiei
Radny Patryk Jgdrowiak - Sekretarz obrad V sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek w sprawie przyjEciaprotokolu V sesji Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednogtoSnie (20 glos6w ,,zd') przyjgla zg|oszony wniosek.
Wniosek stanowi zalqcznik do protokolu.

Do p-ktu 5-go Informacia Przewodniczaceeo Radv Mieiskiei o dzialaniach
nodeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
powy2szqinformacjE.
Informacja stanowi zalqcznik do protokolu.

Do p-ktu 6-so Informacia Burmistrza Miasta i Gminy z realizacii zadafi
w poprzednim okresie nvlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil povryhszqinformacj g

Informacj a stanowi zalqcznik do protokolu.

Do p-ktu 7-so Interpelacie i zapvtania radnvch
Radny Jerzy Szulczyriski zapytuje czy ne mo2naby poprawid estetykg
Ratusza w zwi4pku ze zblizajqc4 sig uroczystoSci4 rocznicy Zbrodni
Katryrlskiej(m.in.zatrwuhajqcystanbarierkiprzywieiryczce,kt6rqnale?y
oczySci6 i pomalowad, pomalowal porEcz przy dojSciu do Ratusza).
Radny Jan Klimek zglasza,Ze na terenie ujEcia wody na ul. Cichej obok
drogi krajowej nr 11 gromadzi sig mlodzie?spo?ywaj4ca akkohol i powstaje
wielkie Smietnisko Wnosi o obcigcie galpzi drzew przezwlaScicieli terenu
i w6wczas nie byloby zgromadzefimlodzieiry.
Radny Andrzej Og6rkiewiczzapytuje, kt6ra wyloniona w przetargu firma
zajmuje sig pozimowym zamiataniem ulic. Na ulicach tych jest doZo piasku,
kt6ry w przypadku opad6w dostaje sig do kanalizacji.
Radna Beata Caliriska zapytuje w zwiq,zku z interpelacjqzg).oszonQna po-
przedniej seji, czy coS wyjaSnilo siE w sprawie malo zasadnego ustawienia
barierek ochronnych przy drodze krajowej nr I l. Czy pojawi4sig one w tym
miejscu tam, gdzie s4potrzebne, m.in. przy dw6ch posesjach gdzie nie ma
rowu i pasa oddzielaj4cego, a jest ulica i ci4gpieszo-rowerowy (nie ma od-
dzielenia miEdzy drog4a tym ci4giem).
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Radny Edward Skrzypek zglasza, Ze do chwili obecnej pomimo wczeSniej-
szych zapewnieri nie usunigtoistniej qce go znaku o graniczenia prgdko Sci

do 30 km/tr w Rojowie.
Radny Mieczyslaw M4dry z$asza fatalny stanprzejazd6w kolejolvych
na ulicach: Grabowskiej i Powstanc6w Wlkp. - proSba o przySpieszenie
remont6w, nie czeka6 do korica caerwca. Rozwtly( wydzielenia przej$cia
dla pieszych.
Wnosi, aby zmieniono czEstotliwoSd sygnalizacji Swietlnej na przejSciu
dla pieszychprzez drogE krajow4nr ll przy ul. Piastowskiej. Uci4TliwoS6
dla ludzi starszych
Postuluje o czgs1r:ze kontrole na alejkach klasztornych w zwi4Tku zliczny-
mi poZarami traw.
Zglaszaniegrzeczrre odnoszenie sig mlodych policjant6w w kontakcie
z mieszkaricami.
Zapytuje, co robi policja w sprawie wlama6, kt6rych ostatnio jest bardzo
duzo.
Radny Slawomir Widerski popiera z$oszony postulat dotyczqcy poprawy
stanu przejazdow kolejowych, gdzie wystgpuj4dziwy i trudno jest przez nie
przejechal.
ProSba o przyjrzenie sig pokrytemu chaszczami boisku na Osiedlu Pisarzy,
kt6re jest stale zaSmiecane.
Brak przejSciazul. Powstaric6w Wielkopolskich do dworca PKP - proSba

o wykarczowanie chaszczy wzdluZplotu - co ulatwi dojScie do dworca.
Radny Kazimierz Jurkiewicz ponowienie postulatu podjEcia bardzo pilnych
dzialahna drodze powiatowej Ostrzesz6w - Mikstat.
Radny Edward Skr4rpek przypomni al, ze na poprzednio zgloszonqinterpe-
lacjE w w/w sprawie otrzymal bardzo lakonicznqodpowiedZ, zawierajqc4siE
w jednym zdaniu.

Do p-ktu 8-go Zapvtania i wnioski przewodniczacvch dzielnic i soltys6w
Marian Adamski - soltys wsiZajqczJ<r potwierdza koniecznoSd podjgcia
bardzo pilnych dzialah na drodze powiatowej Ostrzesz6w - Mikstat
- m.in. wykonania przej$cia dla pieszychprzy sklepie Stambuty i wyciEcie
krzew6w po obu stronach ww drogi zaslariajqcych widocznoS6 pojazdom
vryjuzdzajqcym z drogi gminnej.
Zbigniew Jokiel sohys wsi Pustkowie P6lnoc postuluje o znakograniczenia
tonaZu na asfaltowej drodze do b. wytw6rni mas bitumicznych,,,rozjehdZa-
nej" przez cigzkie samochody w zwi4Tku zprowadzonqprzez lasy gospo-
dark4. Mieszkafcy obawiaj 4 sig zriszczenia nawierzchni drogi.
Krystyna Rajska - Przewodniczqca Dzielnicy nr 3 informuj e,2e na terenie
dzielnicy nr 3 powstaj4kolejne,,dzikie" wysypiska Smieci - nie rozumienie
mieszkaric6w wywo24cych Smieci do las6w.
O dczylala pismo podpisane przez Wicemarszalka Woj ew 6dztwa Wielko-
polskiego w sprawie chodnika przy drodze wojew6dzkiej nr 444, z kt6rego
praktycznie nic nie wynika. Wnosi o czynienie starari w sprawie budowy
chodnika jak nie w roku bieZ4cym, to w roku przysz\ym.

Do p-ktu 9-so Sprawozdanie z realizacii zadaf okreSlonvch w ustawie o wspieraniu
rodzinv i systemie pieczv zastepczei za 2014 rok
Grzegorz Rycerski - Dyrektor Miejsko-Gminnego Osrodka Pomocy
Spotecznej przedstawiN powylsze sprawozdanie.
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Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.
Radny Edward Skrzypek zapytuje co jest przyczynqwzrostu koszt6w
utrzymania w plac6wkach opiekuri czych.
Dyrektor wyjaSnil, 2e kosrty utrzymania w plac6wkach opiekuriczych ustala
Starosta. Ponadto poinformowal, 2e do Spolecznej Komisji Mieszkaniowej
skladane sq wnioski o przy dzial mieszkania przez pelnoletnich wychowan-
k6w Domu Dziecka, lct6rzy muszeopuScid plac6wkg.

Do p-ktu 10-go Sprawozdanie z dzialalnoSci Zespolu Interdvscyplinarneso do Spraw
Przeciwdzialania Przemocv w Rodzinie w Ostrzeszowie za 2014 rok
Grzegorz Rycerski - Dyrektor Miejsko-Gminnego OSrodka Pomocy
Spolecznej przedstawil powyzsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Do p-ktu ll-so Podiecie uchwal w snrawie:
a) zmian w budZecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2015 rok

hr 26120151
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt

i?f ll?Si# 'i'l glo sami,,zt', r,,wstrz;rmuj ecym" po dj ela uchwals.
Uchwala Nr Yll29l201 5 stanowi za\qczmk do protokolu.

b) zmian w Wieloletniei Proenozie Finansowei Miasta i Gminv
Ostruesz6w na lata 2015 -2020 (nr 2512015)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,,zd')podjEla uchwalg.
UchwalaNr VI/30/2015 stanowi zalqcznik do protokolu.

c) zmian w uchwale Nr XXXI/231|2009 Rady Mieiskiei Ostrzesz6w
z dnia 22 naidziernika 2009 roku w snrawie zarzadzenia poboru
podatk6w od os6b fizvcznvch. od nieruchomoSci. rolnego.le5nego.
w drodze inkasa. okreSlenia inkasent6w, wysokoSci wynagrodzenia
za inkaso (nr 2712015)
J6zef Bukiewicz - Skarbnik przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w,,za") podjgla uchwalE.
UchwalaNr VI/31/2015 stanowi zal4cznik do protokolu.

0) "c!,*rt?f" *tt:eisco

Mariusz Witek - Burmistrz przedstawilpowyhszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,,2a") podjpla uchwalg.
Uchwala Nr YIl32l201 5 stanowi zalqcznik do protokolu.
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e) uchwalenia mieiscowego planu zagospodarowania przestrzennego
reionu ulicv Sienkiewicza w Ostmeszowie (nr 2312015)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawilpovtylszy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glos6w ,,zt') podjEla uchwalg.
Uchwala Nr VI/33l2015 stanowi zalqcznik do protokolu.

o 
'oou""o-wania tych odpad6w (nr 2412015)

pu*et u's"itr@ istrzaprzedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w ,,zt') podjgla uchwalE.
Uchwala Nr Y U 3 4 I 20 I 5 stanowi zalqcznik do protokolu.

g) utworzenia odrebnvch obwod6w slosowania na obszarze Miasta
i Gminy Ostrzesz6w w wvborach Prezvdenta Rzeczvpospolitei
Polskiei zarzadzonvch na dzierfl 10 maia 2015 roku (nr 2012015)
Wlodzimieerz Piekarczyk - Sekretaru przedstawil projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytyvr.nie zaopiniowaly projekt
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w,,za") podjgla uchwalg.
UchwalaNr VI/35/2015 stanowi zalqcznik do protokolu.

h) nadania rondu nazrw..Rondo im. Kardvnala Stefana
Wvszyriskieeo" (nr 21120 15)
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawi\powy2szy projekt uchwaly.
Stale Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowaly projekt
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo6nie (20 glos6w,,za") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr VI/36l2015 stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej zaruqdzil30 minutowq(godz.ll35 - 1205)

przerwQ w obradach sesji.

Do n-ktu 12-eo Odpowiedzi na interpelacie i zapvtania
Mariusz Witek - Burmiostrz odpowiedzial:
- rozvta?ymy mo2liwoSci odSwieZenia Ratusza,
- pozimowe sprz4tanie ulic trwa,
- wyjaSni ustawienie i demontaZ barierek przy drodze krajowej nr 11,
- w czerwcu maja byd remontowane przejazdy kolejopwe na ulicach:
Grabowskiej i Powstaric6w Wlkp.,

- remont ulicy do dworca kolejowe od ul. Powstaric6w Wlkp. mohe
w 2016 roku,

- zglosimy potrzebE przejficia dla pieszych w PotaSni - droga powiatowa,
- dzikie wysypiska - wielka uciqzliwoSd dla wszystkich.
Komendant Policji zapewnil, 2e zajmie sig wszystkimi zgloszonymi
sprawami dla bezpieczefstwa mieszkaric6w miasta i gminy.
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Do p-ktu 13-eo Sprawy r62ne i informacie
Mariusz Witek - Burmistrz poinformowal:
- w Klasztorze Si6str Nazaretanek powstalo ,,Okno Zycia",
- drufinaradnych i pracownik6w samorz4dowych zajglalll miejsce
w rozgrywkach pilki siatkowej w Kraszewicach,

- prowadzone seprace rozprowadzenia sieci wiatlowodowej szeroko-
pasmowego intemetu na terenie miasta i gminy,

- zrobimy chodnik do przejScia podziemnego pod drog4krajowqnr 11,

- prowadzimy modernizacjg sal wiejskich wNied2wiedziu i Turzu zudzia-
lem Srodk6w zewngtrznych,

- nie wydal decyzji na hodowlg norek w Jesionie tylko na hodowlg
kr61ik6w.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej przypomnial o:
- skladaniu fotografii do legitymacji radnego,
- skladaniu oSwiadczeri maj4tkowych - termin do 30 kwietnia br.
- radni otrzymali sprawozdaniazdzialalnoSci za 2014rok: Biblioteki
Publicznej Miasta i Gminy Ostrzesz6w, Ostrzeszowskiego Centrum
Kultury, Miej sko-Gminnego OSrodka Pomocy Spolecznej i realizacji
budzetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w za20l4 rok.

Poinformowal:
- wptynElo I I ofert koncepcji architektoniczno - urbanistycznej - budowy
Zespolu Szkolno-Przedszkolnego w Roj owie,

- kolejna sesja Rady Miejskiej 30 kwietnia 2015 roku,
- radni mog4 zglasza| tematy na szkolenia radnych.
Przewodniczqcy zlozyl Zyczema z okazji zblihajqcych siE Swi4t wielka-
nocnych radnych, zaproszonym goSciom i ich rodzinom.

Do p-ktu 14-so Zakofczenie
Przewodniczqcy kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji, podzigkowal
wszystkim zaudzial w obradach. i zamkn4l obrady VI sesji Rady Miejs-
skiej VII kadencji.

Rada podjEla 8 uchwal.
Rada rozpoczEla obrady o godzinie 10@, a zakofrczyla o godzinie l2Q.

Sekretarz
obrad VI sesji Miejskiej

mgr

Protokolowala

INSPEKTOR

"#iByfl?ilf,?sg"
mgr Edward Skrzypek

Stefania BudhiewLcz


